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Zápisnica z mimoriadneho zasadania OZ zo dňa 11. 10. 2011 
 
Prítomní poslanci: 4 
Neprítomní: 3 
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 
 
Rokovanie: 
 
1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 19.10 hod. poslancov, hlavnú kontrolórku 

a ostatných prítomných. Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, 
obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
  

2. Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: Ján 
Bukovec a Marek Macko 

 
3. Starosta obce predniesol program rokovania: 

 
Program (podľa pozvánky): 

1. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu. 
4. Schválenie záväzku obce (k žiadosti na poskytnutie dotácie na spracovanie 

územnoplánovacej dotácie obce), že proces obstarávania a schvaľovania UPD potrvá 
najviac tri roky odo dňa uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 5.   Diskusia. 
6.  Záver. 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 
 

4. Záväzok obce pri poskytnutí dotácie na ÚPD obce 
 

Starosta oboznámil poslancov s podmienkami získania dotácie na zmeny a doplnky k ÚP 
obce. V. Bielik sa spýtal, či sa dotácia týka len tej jednej zmeny, ktorá sa teraz robí v ÚP obce 
Fačkov. Starosta: áno, týka sa to len zmeny a doplnkov č. 1 ÚP obce. 
J. Bukovec sa spýtal starostu ako sa bude riešiť obchvat cesty I/64. 
Starosta oboznámil poslancov, že 29. 09. 2011 sa na obecnom úrade konalo pracovné 
rokovanie, kde pani Ing. Krajčová z Krajského stavebného úradu súhlasila so zmenou ÚP pod 
podmienkou, že obchvat cesty I/64 bude premietnutý vo výkrese širších vzťahov a v textovej 
časti bude všetko, čo obsahuje UPD VUC Za. K tomuto bodu poslanci nemali žiadne 
pripomienky a jednohlasne ho schválili.  
   
Návrh uznesenia OZ: 
        schvaľuje 

− záväzok obce, že prebiehajúci proces obstarávania a schvaľovania UPD potrvá 
najviac tri roky odo dňa uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.   

Hlasovanie: 
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 
 

 
 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 
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5.  Diskusia 
 

Starosta hneď na začiatku diskusie informoval poslancov, že dňa 23.10. 2011 by chcel 
zorganizovať zhromaždenie obyvateľov obce, kde hlavnou témou by boli pozemkové 
úpravy v k. ú. Fačkov. Po vyčerpaní hlavnej témy by sa mohli rozoberať aj témy 
a podnety od občanov, príp. urbár a nové pozem. združenie. Podotkol, že zhromaždenie 
musí zvolať obecné zastupiteľstvo. Po krátkej diskusií dal starosta hlasovať.   
 

Návrh uznesenia OZ: 
schvaľuje 

− zvolanie zhromaždenia obyvateľov obce, dňa 23. 10. 2011 o 15.00 hod. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 
 

 
 

  

 
        Uznesenie BOLO schválené. 
 

  Po odhlasovaní poslanci navrhli starostovi, aby sa zastupiteľstvo, ktoré sa malo konať 
21. 10. 2011 konalo až po zhromaždení obyvateľov obce t. j. 28. 10. 2011. 
 
 

Návrh uznesenia OZ: 
schvaľuje 

− zmenu riadneho termínu zasadania OZ z 21. 10. 2011 na 28. 10. 2011  
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 
 

 
 

  

 
     Uznesenie BOLO schválené. 
 
- Ďalším bodom diskusie bolo odkúpenie pozemku M. Paríškovi. V. Bielik ako predseda 
stavebnej komisie uviedol, že pri odpredávaní obecného pozemku, by dali radšej prednosť 
M. Paríškovi z dôvodu jeho dlhodobého užívania. 
- V. Bielik pripomenul starostovi nesplnené uznesenie z minulého zastupiteľstva, kde OZ 
nariaďuje obecnému úradu zabezpečiť odstránenie maringotky p. Ligasa pri hasičskej 
zbrojnici do 1 mesiaca. Starosta informoval poslancov, že sa skontaktoval s p. Ligasom, 
ale jeho zdravotný stav mu nedovoľuje prísť do Fačkova. 
V. Bielik navrhol, aby maringotku daroval TJ Fačkov. 
- J. Bukovec poprosil starostu, aby dal orezať stromy pri zdravotnom stredisku a na 
cintoríne a tiež opraviť rozvádzač pri miestnom pohostinstve. 
- p. Lehuta predniesol pripomienky na tri veci, ktoré by chcel, aby sa vyriešili. V prvej 
veci navrhuje starostovi, aby sa porozprával s p. Lukáčom o jeho prejazde s ťažkými 
mechanizmami a snehovými reťazami popri jeho dome a ostatných komunikáciách. 
V druhej veci by chcel, aby sa vyriešili medziľudské vzťahy medzi občanmi na hornom 
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konci, kde mal na mysli spor medzi J. Mikulom a Ľ. Čerňancom, a v tretej veci poprosil 
starostu o riešenie problému s voľne pohybujúcimi sa psami.  
Starosta hneď reagoval na jeho pripomienky. Čo sa týka p. Lukáča prisľúbil, že sa s ním 
minulú zimu rozprával a pripomenie mu to aj teraz a bude sa to snažiť v dohľadnej dobe 
riešiť. V druhej veci - medziľudské vzťahy a spor medzi J. Mikulom a Ľ. Čerňancom - sa 
starosta vyjadril, že kompetentný úrad vo veci krádeže či odcudzenia rozhodol. Ďalej 
podotkol, že keďže sa to týka jeho brata, vytvoril komisiu, ktorú poprosil o prešetrenie 
daného sporu. A čo sa týka tretej veci s voľne pohybujúcimi sa psami, starosta poprosil 
nielen p. Lehutu, ale aj poslancov, že v takomto prípade je dôležité vec oznámiť, príp. 
upozorniť a podľa možnosti zabezpečiť dôkazy. Nemá problém veci riešiť. Po dlhej 
diskusií nakoniec poslanci navrhli, aby V. Bielik vytýčil hranice obecného pozemku pri 
pozemku J. Mikulu, tam kde sú umiestnené sporné rúry a ak sa zistí, že betónové rúry sú 
na obecnom pozemku, musia byť odstránené do troch dní.  
 

   Návrh uznesenia OZ: 
ukladá 

a. stavebnej komisií vytýčiť hranice obecného pozemku na spornom mieste 
umiestnenia rúr 

b. odstrániť betónové rúry z obecného pozemku, ak sa rúry nachádzajú na 
predmetnom obecnom pozemku do troch dní  

 
Hlasovanie: 
ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Marek Macko 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 
 

 
 

  

  
Uznesenie BOLO schválené. 
 

6. Záver 
 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.35 hod. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ján Bukovec v.r.                              
 Marek Macko v.r. 
 

Ing. Miroslav Mikula v.r. 
                                                                                                                  starosta obce 
Zapisovateľka:    Zuzana Michalcová v.r.            
 
 
 


